
Hjadstrup og Omegns Vandværk 

 

Referat af generalforsamling afholdt den 17. juni 2021 i Otterup Idrætscenter. 

 

Til stede 8 medlemmer. 

 

Dagsorden i henhold til vedtægter 

 

1. Jørgen Jørgensen valgt som dirigent og takkede for valget. 
2. Leif Knudsen kunne berette, at forbruget var øget med 25%, fra 37.000 m3 til 48.000 m3. Der var udpumpet 

50.000 m3, så der er tale om et meget begrænset vandspild. Covid-19 havde naturligvis præget 
bestyrelsesarbejdet. Der havde været et par ledningsbrud, hvorved vandværket var løbet tør. Dette kan i 
lignende tilfælde løses ved, at der lukkes mere op for vandet. Der har været 4 prøvetagninger på nettet. Det 
er Nordfyns Kommune der udpeger prøvetagningsstedet. Grundene på Mette Maries Vej er snart solgt, 
hvorfor der også i 2021 vil komme indbetalinger. Der er endnu ikke noget nyt i relation til at etablere en 
nødforsyning. Der vil snarest blive afholdt et møde med Nordfyns Kommune.  Projektet med Torup 
Vandværk, er nu helt afsluttet, og der har ikke været nogle problemer med forbrugerne under Torup 
Vandværk. 

3. Kassereren forelagde det reviderede regnskab, der blev godkendt. 
4. Kassereren fremlagde budget for 2022. 
5. Til bestyrelsen genvalgtes Leif Knudsen og som suppleant genvalgtes Peder Engdam. 
6. Som revisor genvalgtes Bent Knudsen og der valgtes ingen suppleant. 
7. Ingen indkomne forslag. 
8. Intet under eventuelt. 

Jørgen Jørgensen takkede for god ro og orden og gav ordet til Leif Knudsen, der takkede for det gode samarbejde der 
var i bestyrelsen. 

 

 

For referat 

Per Hedegaard 


